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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Megépül-e az ígért új Karcagi Járási Ügyészség?"

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

A Kormány döntése értelmében a Karcagi Önkormányzat tulajdonában álló Karcagi Járásbíróság –
Karcag, Kossuth tér 5. – állami tulajdonba került két évvel ezelőtt.

Mindez azért is történhetett meg, mert évekkel ezelőtt a Megyei Főügyészség és a Bíróság is jelezte
az Önkormányzatnak, hogy zsúfoltak az irodák, a nem megfelelő körülmények az ügyfélfogadást és
az ügyintézést is befolyásolják.

Megfogalmazódott  az  igény:  a  fontos  közfeladatokat  ellátó  szervezeteket  feladatukhoz  méltó
körülmények közé helyezzék el. Ennek érdekében az Önkormányzat felkérésére 2016 márciusában
elkészült egy vázlatterv. Ennek lényege, hogy a 2020 novemberében megvásárolt ingatlan egy része
felújításra, egy része pedig elbontásra kerülne, helyére új épületet építenének.

Varga  Mihály az adásvétel  aláíráskor  megerősítette,  hogy  "készen állunk arra,  hogy ezekben a
fejlesztésekben  az  állam  a  maga  módján  részt  vegyen." –  utalva  az  épület  megszépítésére,
bővítésére.  Karcag  város  polgármestere  pedig  úgy  fogalmazott:  "Azt  gondolom,  hogy  ezzel  az
adásvétellel és a Járási Ügyészséggel tovább fog fejlődni Karcag város főtere, hiszen egy olyan
impozáns  épület  kerül  megépítésre,  amely  a  továbbiakban  is  erősíti  azt,  hogy  Karcag  járási
központ."

Az építkezésnek vagy felújításnak azóta kevés jele van Karcag főterén, a Járásbíróság és Ügyészség
felmerült problémái azóta sincsenek megoldva.

K/1736. számon kérdést nyújtottam be az igazságügyi miniszternek is, ám tőle csupán azt a választ
kaptam,  hogy „a Karcagi  Járásbíróság –  és  ügyészség  –  állami  tulajdonú ingatlanban  történő
elhelyezéséről  szóló  kormányhatározat  jelenleg  is  érvényben  van,  a  forrást  biztosították,  ám
további kérdéseiben  megjelölt  beruházás  nem  tartozik  a  Kormány  tagjának  feladat-  és



 
hatáskörébe”

Mindezekre tekintettel kérdezem Tisztelt Legfőbb Ügyész Urat, hogy Önnek van-e tudomása arról,
hogy:

- Mikorra várható a Karcagi Járási Ügyészség új épületének megvalósítása?

- Mikor kezdődhetnek meg a kivitelezési munkálatok?

- Mikorra kell befejezni az épületet?

- Ha volt a kivitelezésre pályázat, az hol érhető el?

- Mekkora összegből épül fel a Karcagi Járási Ügyészség új épülete?

- Abban a nem várt esetben, ha mégsem épül meg az Ügyészség épülete, mi ennek az indoka?

-  Felújításra  kerül-e  a  tervezett  épület  mellett  található  és  azzal  kapcsolatban  álló  Karcagi
Járásbíróság épülete? Ha igen, mekkora összegből, és várhatóan ez mikorra valósulhat meg?

Várom érdemi válaszát. 
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